

Møde i Lokalråd Fladsaa d. 19.10.15

Tilstede: Chris, Jørgen P, Jørgen, Varnny, Susanne, Anne
Afbud fra Kirsten, Jørgen Rasmussen, Jakob Linsdell

1. Godkendelse af dagsorden

Godkendt

2. Meddelelser fra formanden

Chris har søgt midler fra "grøn ordning", der er bevilget 100.000 til projekt vand til kilden til Kildelaug. Velkommen til Susanne. Der har været holdt møde vedr. projekt golfhøjskole på Mogenstrup kro, der er opbakning fra Lokalråd Fladsaa, der afholdes borgermøde d. 21.10, som lokalrådet er vært ved. Varnny har deltaget i formandsmøde i Brøderup, der var et sparsomt fremmøde.

3. Meddelelser fra kasserer

Kassereren afventer kvitteringer fra Hammer for udbetalt beløb. Husk at indsende regnskab vedr. kørepenge til kasserer.

4. Velkommen til Susanne. Susanne og Anne er suppleanter, men fra d.d. medlemmer, da to medlemmer er udtrådt. Suppleanter er fortsat velkomne.

5. Borgermøde på kroen

D. 21.10. Kl. 19. Der er gjort klar med stole. Der er ikke noget vand på kroen, der tages kontakt til div vedr. dette. Chris vil byde velkommen med Mogenstrup øl i anledningen. Lokalrådet sponsorerer øl og vand. Chris står for indkøb.

6. Evaluering af stormøde på Smålandshavet

Programmet var for stramt synes Varnny. Vi sætter det på igen til næste møde, hvor Kirsten er der. Her også en drøftelse af hvad kunne vi selv ønske der kommer på dagsordenen til fremtidige stormøder.

7. Skoledistrikter. Jørgen har lavet fint udkast, som vedtages og sendes.

8. Kommuneplan 2016

Chris prøver at undersøge hvordan der arbejdes i mikro-netværk i Fuglebjerg/Glumsø. Jørgen P arbejder på et udkast til høringsvar.

9. Bus og skolebørn
Køreplan ikke klar endnu.

10. Affalds ordning
Intet nyt. Møde igen i november. Der afholdes dagsseminar i Fredericia i nov. Varnny er tilmeldt.

11. Stisystem
Forslag om stiforbindelse ved den gamle jernbane. En fin tur i området. Chris arbejder videre med dette. Evt. søge Nordeafond eller lign, når der ligger et projekt.

12. Næste møde
D. 23.11 eller 30.11 (Sidste uge i nov) i Hammer forsamlingshus. Vi inviterer Karsten Nonbo (busser), derudover er der fri dagsorden. Varnny kontakter forsamlingshuset. Efter borgermøde drøfter vi kommuneplanstrategi. Chris laver udkast til flyer til omdeling i Hammer.

13. Evt.
Julefrokost, Jørgen spørger Kirsten om hun vil lægge hus til.
Hjemmesiden mangler interessant materiale, siden er egentlig ok men indholdet mangler noget interessant. *Referaterne* herfra skal sendes til Malene som billedfil. *Infoskærmen*, det er en udfordring at finde input, foreningerne er ikke så gode til at komme med noget, det er vigtigt at der kommer nyeinput, Chris bruger krudt på dette. Chris lægger info om dette på hjemmesiden. *Samarbejde mellem Kildelaug/Lokalråd og Fladsaaskolen*, Chris laver et lille oplæg i forhold til dette, så vil skolen vurdere hvilke elever det er relevant for. Skolen er interesseret i et samarbejde. Chris beder om at debattere land og by i Lokalradio Næstved. Dette ok.